
Amsterdam, 1 december 2019

Geachte Minister Grapperhaus,
De Nederlandse regering stelt de Wet Regulering Sekswerk voor. Ik deel haar zorg over mensenhandel 
van en geweld tegen sekswerkers, wij staan daarin aan dezelfde kant.
Echter, het voorstel tot registratie van sekswerkers vind ik een bijzonder slecht idee. Allerlei 
persoonlijke informatie over mij en mijn collega’s zal in een register worden vastgelegd. Ondanks dat 
de wet waarborgen stelt aan de beveiliging van die gegevens vrees ik dat ze toch openbaar worden 
door misbruik van ambtenaren of omdat de beveiliging onvoldoende blijkt te zijn. 
Hackers staan voor niets en het bestaan van een ‘hoerenregister’  zou weleens iemand op het idee 
kunnen brengen om  daarin in te breken en sekswerkers lastig te vallen of zelfs te chanteren.   Ik wil 
absoluut niet met mijn naam, BSN en telefoonnummer in zo’n wankel systeem staan dus ik zou mij 
niet laten registreren.  Daardoor ben ik dan dus strafbaar, hoewel ik een volkomen legaal beroep 
uitoefen. 
Ik wil ook onder uw aandacht brengen dat sekswerk gewoon werk is. Wij verdienen net als u ons geld 
door ons lichaam in te zetten om een dienst te verlenen en wij betalen  belasting over onze inkomsten.  
Vrije keuze van arbeid is een mensenrecht dat door de Nederlandse Grondwet is gegarandeerd. Deze 
Wet Regulering Sekswerk beperkt het recht op vrije keuze van arbeid. Dat is een schending van een 
mensenrecht. Een land als Nederland niet waardig.
De Wet Regulering Sekswerk verhoogt het risico op geweld en uitbuiting van sekswerkers. Daarnaast 
maakt ze inbreuk op de privacy van sekswerkers.
Het ergste is evenwel dat de daadwerkelijke slachtoffers van mensenhandel en gedwongen prostitutie 
met deze wet niet geholpen zijn! Mensenhandel en dwangarbeid zijn al strafbaar, dus het is mijns 
inziens helemaal niet nodig om een aparte wet op te tuigen voor sekswerkers.  
Mensenhandel en dwangarbeid, werk onder slechte arbeidsomstandigheden komen in allerlei sectoren 
voor. Land-  en tuinbouw, de bouw, de schoonmaaksector en de horeca.  Het verbaast mij telkens weer 
dat de mensen in deze werkvelden veel minder aandacht krijgen dan de zogenaamde ‘kwetsbare 
vrouwen’ die ‘achter het raam worden gezet’ . In werkelijkheid gaat het hier om ZZP’ers die een 
geschikte werkruimte huren. Dat klinkt al heel anders.
Sekswerkers zijn juist gebaat bij volledige decriminalisering van hun werk. Geen registratie en extra 
regeltjes.
 Ik verzoek u daarom de voorgestelde Wet Regulering Sekswerk in te trekken.

Hoogachtend, 
E. A. , Amsterdam


